

Declaration of Conformity to MessEV Regulation

Konformitätserklärung zur MessEV-Verordnung

Hersteller / Manufacturer:
HeyCharge GmbH
Steinheilstr, 18
80333, München, Germany

Object of Declaration / Gegenstand der Erklärung:
Product name / Produktname: Electric Vehicle Charging System HW-18 Wallbox
Type / Typ: HW18-0023Dxxxxxx

The object of the declaration described above is in Conformity with the German MessEG and MessEV regulations referring to the Meter Calibration Law (Eichrecht):

- REA document 6-A "Rules and findings of the rule determination committee according to § 46 of the Measurement and Verification Act for measuring devices and additional devices in the field of e-mobility", of March 16, 2017
- PTB-A 50.7 "Requirements for electronic and software-controlled measuring devices and additional devices for electricity, gas, water and heat", of April 2002

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen anforderungen der deutschen MessEG und MessEV- Regelung zum (Eichrecht):

- REA-Dokument 6-A „Regeln und Erkenntnisse des Regelermittlungsausschusses nach §46 des Mess- und Eichgesetzes für Messgeräte und Zusatzeinrichtungen im Anwendungsbereich der E-Mobilität“, Stand: 16. März 2017
- PTB-A 50.7 „Anforderungen an elektronische und software-gesteuerte Messgeräte und Zusatzeinrichtungen für Elektrizität, Gas, Wasser und Wärme“, Stand: April 2002

Conformity is assured by the compliance with the applicable parts of the following harmonized European standards / Die Einhaltung wird durch die Einhaltung der geltenden Teile der folgenden harmonisierten europäischen Normen sichergestellt:

- EN 50470-1 (2006)
- EN 50470-3 (2006)

The EU Notified Body 0122 (NMI Certin B.V., Thijsseweg 11, 2629 JA Delft, Netherlands) performed MODULE B „Type Examination“ and MODULE D “Conformity with the design based on quality assurance related to the production process” issued the certificates:

Die EU-Notifizierte Stelle 0122 (NMI Certin B.V., Thijsseweg 11, 2629 JA Delft, Niederlande) führte MODUL B „Baumusterprüfung“ und MODUL D „Konformität mit der Bauart auf der Grundlage einer Qualitätssicherung bezogen auf den Produktionsprozess“ durch:

- Certificate number / Zertifikatsnummer: **T12434-DE (Module B), issued on 04.04.2023**
- Certificate number / Zertifikatsnummer: **DE-015 (Module D), issued on 27.07.2023**

Place, Date / Ort, Datum:
München, 27.07.2023

Name and Position / Name und Funktion:

Signature/Unterschrift:

Chris Cardé
Chief Executive Officer


